
Skloňování přídavných jmen 

 
1. po členu určitém 

 

 
2.  po členu neurčitém 

 
3.  bez členu 

mužský rod 

1. der neu-e Tisch      

2. des neu-en Tisches  

3. dem neu-en Tisch  

4. den neu-en Tisch                  

ein neu-er Tisch                             

eines neu-en Tisches 

einem neu-en Tisch      

einen neu-en Tisch 

neu-er Tisch                             

neu-en Tisches  

neu-em Tisch  

neu-en Tisch 

ženský rod 

1. die neu-e Schule  

2. der neu-en Schule  

3. der neu-en Schule  

4. die neu-e Schule  

eine neu-e Schule  

einer neu-en Schule  

einer neu-en Schule  

neu-e Schule 

neu-e Schule  

neu-er Schule 

neu-er Schule 

neu-e Schule 

střední rod 

1. das neu-e Buch  

2. des neu-en Buches  

3. dem neu-en Buch  

4. das neu-e Buch 

ein neu-es Buch  

eines neu-en Buches  

einem neuen Buch  

ein neu-es Buch  

neu-es Buch  

neu-en Buches  

neu-em Buch  

neu-es Buch 

 

Množné číslo je pro všechny tři rody stejné 

 

1.  po členu určitém 2.  bez členu 

1. die neu-en Tische, Schulen, Bücher 

2. der neu-en Tische, Schulen, Bücher  

3. den neu-en Tischen, Schulen, Büchern  

4. die neu-en Tische, Schulen, Bücher  

neu-e Tische, Schulen, Bücher 

neu-er Tische, Schulen, Bücher  

neu-en Tischen, Schulen, Büchern 

neu-e Tische, Schulen, Bücher 

1. jako po členu určitém 

se skloňují přídavná 

jména po zájmenech: 

2. jako po členu 

neurčitém se skloňují 

příd. jména po zájmenech 

přivlastňovacích: 

3. jako bez členu se 

skloňují příd. jména po 

číslovkách: 

(pouze množné číslo) 

dieser, jeder, jener, 

mancher, welcher, 

solcher  

v množném čísle také po 

alle, beide, keine 

mein, dein, sein, ihr, 

unser, euer, ihr, Ihr, kein 

! v množném čísle se 

skloňují jako po členu 

určitém 

po určitých číslovkách 

od 2 výše i po neurčitých: 

viele, so viele, wenige, 

einige, andere, mehrere, 

ein paar, ... 

 


